
Protokół Nr 10/2007           

sporządzony z  wyjazdowego posiedzenia Komisji Rewizyjnej                              

Rady Gminy Wierzchlas które odbyło się dnia 26 września 2007 roku.  

Początek posiedzenia o godz. 9
00

. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Maria Smolarek – Przewodniczący Komisji 

2. Jan Sarowski – Z-ca Przewodniczącego Komisji 

3. Józef Krzeszowski – Członek 

4. Paweł Pakuła – Członek 

5. Barbara Puczkowska – Członek  

 

Posiedzeniu przewodniczyła Pani Maria Smolarek – Przewodnicząca Komisji 

Rewizyjnej. 
 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Wizja w terenie: 

a) stan przystanków autobusowych na terenie gminy oraz nowo 

wybudowanych dróg. 

b) Informacja na temat kosztów modernizacji dróg wykonanych w 2007r. 

2. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Przewodnicząca  powitał wszystkich i przedstawił porządek posiedzenia. 

Na początek przedstawiona została informacja Mirosława Kinasa dotycząca ceny 

piasku, który gmina zakupuje i powiedział, że : 

Gmina płaci 7 zł od tony piasku od Pana  Kurczyka, który dostarcza piasek na cały 

teren Gminy, natomiast Pan Makielak dostarcza  piasek po  6 zł za tonę na teren 

Wierzchlas . 

Dostawa piasku nie podlega procedurą przetargowym i jest zwolniona, dlatego, że 

nie przekracza 14 tys. EURO  i można zamawiać bez przetargu. 

 

Na posiedzenie została również przygotowana informacja Pani Skarbnik 

dotycząca kosztów modernizacji dróg  wykonanych w 2007 roku (tj. koszty 

przetargowe,  oraz koszty po wykonanej inwestycji  

Skarbnik Gminy przedstawiła informację na temat kosztów modernizacji dróg             

w 2007 roku. Co stanowi załącznik do protokołu. 

Następnie Komisja  udała się w teren i zgłosiła następujące wnioski: 
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1) Wierzchlas  - połączenie ulicy Szkolnej i Spokojnej (ulica ogrodowa   

                             wykonanie deptaka z kostki), 

                               -   modernizacja drogi Skotnickiej 

 

2) Kraszkowice  - ulica Łącząca Wieluńską i Spacerową (modernizacja asfaltu) 

                            - budowa chodnika od remizy do Ośrodka Zdrowia 

                            - oświetlenie uliczne kierunku Ośrodka Zdrowia, 

                            - zagospodarowanie terenu po byłej krochmalni. 

 

3) Opatów           - wskazana dalsza modernizacja drogi w kierunku Mierzyce. 

 

4) Mierzyce         -  likwidacja rozlewiska koło Ośrodka Zdrowia i budowa  

                                       chodnika od szkoły w kierunku plebani. 

 

     5)   Łaszew  -  założenie pojedynczych lamp oświetlenia ulicznego w Łaszewie. 

 

 

Komisja wnioskowała o przekazanie wniosków Wójtowi Gminy. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokołowała:  

                                                                                                   Przewodnicząca 

Marta Kowalczyk                                                                    Komisji Rewizyjnej 

 

                                                                                                     Maria Smolarek 

 

 


